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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Erik Slottner (KD)

2023/24:150 Indraget stöd till konsumentorganisationer

I våras skrev civilminister Slottner och finansminister Svantesson en gemensam 
debattartikel i Expressen där man lyfte behovet av åtgärder riktade till 
konsumenter och ett ökat stöd till aktörer i civilsamhället som på olika sätt 
främjar konsumenternas intressen. Det långvariga statliga stödet för 
konsumentorganisationer har länge delats mellan ett antal olika aktörer, så det 
var troligen många organisationer som gladdes över ministrarnas engagemang 
för konsumentpolitik. Det blev därför en kalldusch när regeringen ett halvår 
senare presenterade en halverad budget för detta syfte för kommande år och att 
budgetposten för åtgärder på konsumentområdet helt försvinner till år 2026.

Att dra ned på åtgärder riktade till konsumenter i en lågkonjunktur, när många 
fått det ekonomiskt tufft, kan tyckas kontraproduktivt, men att på sikt helt 
montera ned stödet, efter att ett halvår tidigare ha propagerat för vikten av dessa 
pengar, är förvånande. Det kan inte heller förklaras med att vi står i ett 
ekonomiskt tufft läge just nu, då stödet enligt regeringens budget helt plockas 
bort år 2026, när det ekonomiska läget kan vara helt annorlunda.

Jag undrar därför vad som inträffat mellan vårens debattartikel, som underströk 
vikten av ett ökat stöd till ideella konsumentkrafter, fram till höstbudgeten när 
regeringen plötsligt bestämt sig för att slopa stödet. 

Jag vill med anledning av ovanstående fråga statsrådet Erik Slottner:

 

Vad är orsaken till det indragna stödet och finns det någon konsekvensanalys 
för hur detta kommer påverka konsumentorganisationerna?

………………………………………

Katarina Luhr (MP)

Från Riksdagsförvaltningen
2023-10-23
Besvaras senast
2023-11-01 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Gergö Kisch


